
 

 
 

 

 
N-VA Ranst  - Johan De Ryck – Gemeenteraadslid 

Ranst, 18  juni 2025 

Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 

Aan de Algemeen directeur 

Gustaaf Peetersstraat 7 

2520 Ranst 

 

Beste, 

 

Graag had N-VA Ranst volgend punt toegevoegd aan de gemeenteraadszitting van  

23 juni 2025. 

 

Differentiering van gemeentelijke opcentiemen op de onroerende voorheffing 

Interpellatie door Johan De Ryck 

 

Toelichtende nota: 

In het besluit van het college van 15 april 2025 lezen we dat jullie het fiscaal instrumentarium willen 

optimaliseren. 

In plaats van de webstek van Vlaanderen te raadplegen waar alle gemeenten vermeld staan die 

differentiering van gemeentelijke opcentiemen op de onroerende voorheffing reeds toepassen en de 

studies van deze gemeenten op te vragen starten jullie via een externe consultant een onderzoek 

naar de huidige set belastingen en de mogelijke rol die differentiatie opcentiemen daarbij kan spelen.  

Volgens ons is het zeer bedenkelijk dat jullie kozen voor de duurste consultant dat hiervoor 27.880 

euro (67 punten/100) vraagt in plaats van de goedkoopste consultant die voor hetzelfde werk 9.438 

euro vraagt (65 punten/100). 

In het kader van het Optimaliseren van de financiële uitgaven kan dit tellen. 

 

Onze vraag: 

 

 Waar is de logica om de toekenning te doen aan de duurste kandidaat? 

 

 

 

 


